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Referat styremøte 07.09.2023 
Til stede 

• Anne Cathrine Halvorsen 

• Berit Holter 

• Hanne Bonna Bruun 

• Hans Fredrik Mørch 

• Cecilie Gerhard Berger 

• Mireille Gabrielli 

• Ida Nygaard

 

Gjennomgang av referat fra forrige møte 
Det kom følgende merknader til referatet: 

• Vestby hyttepark har store planer for utbygging. Vi må passe på at de har områder vi kan 

bruke til pinsetreffet 2024. 

Saker fra tidligere møter – utestående saker 

Sak 15/2023 – øvrige tillitsvalgte 
Avlsrådet: Lisbeth har gått ut. Heidi har gått inn som leder, slik at avlsrådet nå består av Heidi, Nora, 

Mireille og Ida. 

Sak 16/2023 – valpeshow 
• Lørdag 16. september, med start kl. 11. 94 valper påmeldt, dvs. vi må ha to ringer. 

• Royal Canin er sponsor. 

• Oppgaver ble diskutert og fordelt 

Sak 19/2023 –utstillinger 2024 
• Dommere pinsen – begge har skrevet under kontraktene og sendt tilbake igjen. 

• Dommer minneutstillingen – Jevne har ikke kommet tilbake med kontrakten enda.  

• Søke om klubbens utstillinger – Vi lager en oppskrift til senere bruk.  

Sak 20/2023 – momskompensasjon 
Skjema for momskompensasjon er sendt inn og vi har fått bekreftelse på at det er mottatt fra NKK. 

Sak 22/2023 – bytte av bank 
Vi bør snart ha konto på plass.  

Sak 23/2023 – minneutstillingen 2023 
Oppgaver ble diskutert og fordelt. 

Sak 24/2023 – oppsummering pinsetreffet 2023 
• Økonomisk oversikt – er ikke ferdig enda. Den blir lagt ut på styrets fb-side når den er ferdig. 

Sak 27/2023 – representantskapsmøtet 
Anne Cathrine går, Berit er vara.  

Sak 28 /2023 – årshjul for klubben 
Vi har satt opp noen av oppgavene vi har hatt i et dokument og lager et utkast til årshjul ut fra dette.  
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Sak 30/2023- mestvinnenderosetter 
Vi har få medlemsfordeler, så vi ønsker fortsatt at mestvinnenderosettene kun skal være til 

medlemmene. Vi kan tilby ikke-medlemmer å kjøpe rosettene. Legges det ut på fb-siden til klubben 

når mestvinnendelisten er klar.  

Nye saker 

Sak 31/2023 – anonyme innlegg på klubbens Facebook-side 
Vi har fått et anonymt innlegg på klubbens Facebook-side. Innlegget ble fjernet. Når innlegg er 

anonyme kommer det ofte mange kranglete, anonyme kommentarer. Det virker som anonyme 

innlegg skaper mer uenighet enn nødvendig.  

Vi legger i retningslinjene våre på fb-gruppen at vi har sperret for anonyme innlegg og at dersom 

noen har ting de lurer på som de ikke ønsker å legge ut under eget navn, kan de spørre klubben.  

Sak 32/2023 – klubbens kontaktinfo 
Når vi har kontakt med leverandører eller andre må vi huske på å oppdatere den informasjonen de 

har til oss. Post@ngdk skal benyttes som e-postadresse. 

Vi tar kontakt med leverandører som har feil informasjon når fakturaer betales og oppgir ny 

informasjon.  

Sak 33/2023 – prosedyre for søknad om raser på utstilling 
Forrige styre startet opp en prosess mot NKK for å få gjort endringer på måten arrangører får 

godkjent å ha med raser på utstillinger. Det var ønsket å endre dette tilbake til slik det var før. Denne 

prosessen har stoppet opp hos NKK. Vi kontakter Heidi og finner ut av om vi kan purre opp det opp.  

Vi ser om vi har gamle dokumenter som angir hvilke utstillinger vi har tillatt før.  

Sak 34/2023 – ting tilhørende NGDK på Store Ruud 
Vi tar kontakt med Steinar etter valpeshowet og drar til Store Ruud med bil og henger for å rydde ut. 

Sak 35/2023 – demonstrasjon av mentaltester 
Hund Helt På Grensen har tilbudt seg å holde en dag hvor klubbens medlemmer kan komme å få 

demonstrert forskjellige typer av test på mentalitet på hund. Datoen som var foreslått var i mars. Vi 

tar det opp på neste møte.  

Sak 36/2023 – taushetserklæring øvrige tillitsvalgte 
Medlemmer i NGDKs valgkomite og avlsrådet bør også undertegne taushetserklæringen. Vi sender til 

de som er aktuelle.  

Faste punkter 

Sak 10/2023 – avlsrådet orienterer 
Avlsrådet hadde møte 6. september. Følgende saker ble behandlet:  

• Vi gikk igjennom spørreundersøkelsen fra NKK som kom på mail tidligere i september. 

Undersøkelsen handler om hvilke helsetester vi har krav til (fra NKK) nå, hvilke krav vi har 

innad i raseklubben og hvilke anbefalinger vi har. I tillegg skal vi svare på hva vi ønsker oss av 

helsekrav/anbefalinger i fremtiden.  

• Avlsrådet har sett på hvordan vi skal stille oss til fargeblandinger. Konklusjonen ble at vi ikke 

vill ikke nekte fargeblandinger, men oppdretter må ha en begrunnelse på hvorfor, det skal 
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være en plan bak paringen. Avlsrådet vil kreve at foreldredyrene er gentestet på farge og 

valpeformidling vil være avhengig av svaret på gentesten. I tillegg er det et krav at oppdretter 

forklarer valpekjøpere konsekvensene ved å bruke valpen i videre avl.  

• Avlsrådet skal starte arbeid med å gå igjennom helseinformasjonen på hjemmesiden og 

oppdatere denne. 

Eventuelt 
• Betaling for å stå på klubbens oppdretterliste 

Det har kommet inn forslag om at oppdrettere skal betale for å stå på oppdretterlisten på 

klubbens hjemmeside. Dette er en medlemsfordel og vi ønsker ikke å ta betalt for dette. I 

tillegg vil det nok bli enda færre som vil stå på oppdretterlisten vår dersom det skal koste noe 

å stå på listen. Vi kan heller oppfordre oppdrettere til å rykke inn en oppdretterannonse i 

medlemsbladet.  

 


